
Protokół Nr LIV/22
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 27 kwietnia 2023r.

LIV Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz.15:00, a zakończono o godz.17:10 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Joanna Kurasz

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr LIV/675-685/23.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Teresę Potysz oraz Radnego Jana 
Spendel. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Teresę Potysz.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Stanisław Wycisło



NIEOBECNI (4) Joanna Kurasz, Grażyna Matuszczyk, Adam Ratka, Mateusz Szweda

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z LIII Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

W trakcie punktu 4 na posiedzenie przybyli Radni: Grażyna Matuszczyk, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda

4. Stan dróg powiatowych na terenie Miasta Orzesze oraz bieżąca współpraca z 
Powiatem Mikołowskim - spotkanie ze Starostą Powiatu Mikołowskiego oraz radnymi 
powiatowymi z terenu Orzesza
Na wstępie Starosta Powiatu Mikołowskiego p.Mirosław Duży stwierdził, że współpraca 
samorządów z powiatem jest bardzo ważną rzeczą, chociaż nie jest uregulowana w żadnym 
akcie prawnym, gdyż służy tym samym mieszkańcom. Przedstawił sytuację finansową 
Powiatu Mikołowskiego oraz problemy z jakimi starostwo musi się mierzyć. Zwrócił uwagę 
na znaczącą pomoc udzielaną przez samorządy, bez której nie mogłoby być wiele zadań 
realizowanych. 

Wicestarosta p.Tadeusz Marszolik przedstawił zadania drogowe zrealizowane w roku 
ubiegłym na terenie Orzesza. Wymienił wnioski, które zostały złożone celem uzyskania 
dofinansowania.

Radni podziękowali za zrealizowane zadania drogowe na terenie miasta, a także zwrócili się 
o:

• wystąpienie do Policji o kontrole w rejonie ulicy Bukowina gdzie wybudowano nowy 
chodnik, który może ulec zniszczeniu przez parkujące na nim samochody,

• dopilnowanie należytego wykonania napraw gwarancyjnych na ul.Bukowina,

• odnowienie oznakowania poziomego w rejonie Szkoły Podstawowej Nr 2,

• rozważenie możliwości wykonania pobocza na kolejnym odcinku ul.Pisarka w 
Królówce,

• uporządkowanie pobocza ul.Tyskiej poprzez usunięcie dziko rosnących drzew oraz 
śmieci z rowów, 

• wykonanie projektu pasa pieszo-rowerowego na ul.Tyskiej i Pszczyńskiej, 

• wystąpienie do Policji o kontrolę zaparkowanych przy ul.Mikołowskiej tirów, które 
niszczą pobocze,



• naprawienie zniszczonego przez wodę asfaltu na ul.1 Maja,

• poprawienie bezpieczeństwa pieszych w rejonie skrzyżowania na ul.Stuska, 22 Lipca, 
Wolności,

• rozważenie możliwości wykonania chodnika na ul.Wolności na odcinku od stacji 
paliw do zjazdu na Rybówkę,

• informowanie Burmistrza oraz Radnych Orzesza o planowanym montażu progów 
zwalniających,

• ujęcie w planach remontowych ul.Świerkowej,

• naprawienie pobocza ul.Wolności, które uległo zniszczeniu w trakcie prowadzonej 
wycinki drzew,

• ujęcie w planie remontu ul.Fabrycznej (szczególnie odcinek do skrętu na ul.Ramży) 
oraz wybudowanie chodnika obok bloków i Zakładu Janpol,

• dokończenie remontu ul.Marksa na odcinku 50m, którym nie można już przejechać,

• przycinkę drzew na ulicy Ramży i Marka,

• wystąpienie o remont przejazdu kolejowego na ul.Szklarskiej,

• rozważenie możliwości poprawienia łuku na zakręcie na ul.Szklarskiej na wysokości 
garaży, który jest źle wyprofilowany,

• wykonanie chodnika lub bezpiecznego pobocza na ul.Wolności pomiędzy 
Jaśkowicami a Zawadą,

• uzupełnienie wypłukanego frezu na ul.Lipowej,

• usunięcie usterki sygnalizacji świetlnej na ul.Żorskiej,

• usunięcie zalegającej trawy na poboczu ul.Jaśkowickiej, która jest zalewana z 
powodu niedrożnej kanalizacji deszczowej.

Odnośnie zgłoszonej sprawy wykonania przejścia dla pieszych  w rejonie skrzyżowania ulic 
Kobiórskiej i Sadowej Wicestarosta poinformował, że po zmianie przepisów Policja 
negatywnie opiniuje wnioski o przejścia dla pieszych w miejscach mało uczęszczanych, 
twierdząc że  może ono stworzyć większe zagrożenie niż jego brak.

Starosta Powiatu Mikołowskiego omówił także sytuację Szpitala Powiatowego w Mikołowie

W trakcie punktu 4 obrady opuścił Radny Artur Brandys 



5. Zadania remontowe i inwestycyjne infrastruktury drogowej - drogi gminne i 
wewnętrzne
Przewodniczący poinformował, że materiał dotyczący zadań remontowych i inwestycyjnych 
dróg gminnych i wewnętrznych został radnym dostarczony w formie pisemnej, a także 
szczegółowo był omówiony na komisji. Dopowiedział, że plan odzwierciedla ilość 
posiadanych środków finansowych.

W związku z pytaniem Naczelnik Wydziału Komunalnego poinformowała, że na dzień 19 
maja br. wyznaczone jest otwarcie ofert w przetargu ogłoszonym na remont drogi 925, jednak 
termin może ulec zmianie ze względu na pytania kierowane do zamówienia.

6. Sprawozdania z realizacji:
a) Programu Współpracy Miasta Orzesze z organizacjami pozarządowymi w 2022r.
Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało dostarczone radnym w formie 
pisemnej i wobec braku pytań poddał je pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta Orzesze z organizacjami 
pozarządowymi w 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Joanna Kurasz

b) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w 2022r.
Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało dostarczone radnym w formie 
pisemnej i wobec braku pytań poddał je pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Joanna Kurasz

7. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy

Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:

• rozpoczęła się budowa sieci oświetlenia ulicznego w ciągu ul.Fabrycznej w Orzeszu-
Jaśkowicach,

• przekazano teren budowy i trwają prace przygotowawcze zadania rozbudowy Szkoły 
Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciooddziałowe przedszkole,

• trwa projektowanie rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,

• prowadzone są roboty ziemne dotyczące budowy placu zabaw na działce w centrum 
miasta,

• trwa opracowywanie dokumentacji projektowej na budowę sieci kanalizacyjnej w 
Orzeszu-Jaśkowicach, która będzie podłączona do oczyszczalni ścieków 
wybudowanej przy przedszkolu,

• trwają prace projektowe dla budowy: ul.Brzozowej, drogi bocznej od ul.Gostyńskiej, 
zjazdu z ul.Mikołowskiej do remizy OSP Zawiść, sieci kanalizacji deszczowej w 
ul.Suszeckiej,

• trwają prace projektowe remontów dróg gminnych: ul.Konarskiego, Plebiscytowej, 
Mickiewicza, Mlecznej,

• trwają prace związane z przebudową ul.Akacjowej oraz budową drogi 
Bł.ks.J.Popiełuszki,

• rozpoczęto prace na ul.Tęczowej.

Dodatkowo zdał relację ze spotkania, które odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 6 w 
Orzeszu-Zawiści i było poświęcone problemom związanym z przebiegiem wybranego 
wariantu inwestorskiego W72 przez Orzesze w ramach realizacji inwestycji KDP pn.: 
„Budowa linii kolejowej na odc. Katowice – granica państwa – Ostrawa”. Poinformował, że 
uczestniczyli w nim mieszkańcy, osoby zaangażowane w walkę z KDP i wywłaszczeniami, 
przedstawiciele strony społecznej działający przeciwko KDP i CPK, a w części spotkania 
wzięli również udział w formie on-line przedstawiciele CPK. 



Poinformował o pozyskaniu środków zewnętrznych w kwocie 650tys.zł z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska oraz 
Ministerstwa Klimatu i Środowiska na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego 
dla OSP Zgoń. Dodał, że z udziałem kwoty 300tys.zł zabezpieczonej w budżecie miasta 
będzie można ogłosić przetarg na jego zakup. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w trakcie sesji dla mieszkańców na kanale YouTube 
jest dostępny numer telefonu, pod którym można uzyskać szczegółowe informacje w sprawie 
CPK. Zwrócił się o rozpowszechnianie sprawy CPK wśród mieszkańców, aby można było 
doprowadzić do odstąpienia od realizacji tego zadania, które podzieli Orzesze na dwie części. 
Poinformował, że jako forma protestu 
4 czerwca organizowany jest wyjazd do Warszawy. 

Przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej:

• pismo Instytutu Pamięci Narodowej będące odpowiedzią na zapytanie Radnego 
Lechosława Łukasik dotyczące zgodności nazw ulic w Orzeszu z ustawą o zakazie 
propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, 
obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz pomniki,

• pismo przewoźników w związku z brakiem przyjmowania przez oczyszczalnię 
orzeską ścieków dowożonych beczkowozami.

Przypomniał Radnym o konieczności złożenia do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń 
majątkowych.

W związku z uwagą Radnego Lechosława Łukasika dotyczącą późnego poinformowania 
radnych o piśmie przewoźników wytłumaczono, że jego adresatem był Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, które zostało również skierowane do wiadomości Burmistrza i 
Rady Miejskiej. Dodano, że o wpływających pismach zawsze informuje Przewodniczący na 
Sesji i nie ma terminu, w którym jest zobligowany do przekazania pism radnym.

W trakcie punktu 7 obrady opuścił Radny Jan Spendel

8. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2023 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2023 rok. 



Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (1) Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kurasz, Jan Spendel

b) Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej miasta Orzesze za rok 
2022
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej oceny zasobów pomocy społecznej miasta Orzesze za rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kurasz, Jan Spendel

c) Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 
przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te 
usługi
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 27 kwietnia 2023r. z przeprowadzonych konsultacji w 
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w sprawie:

• zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytkach na terenie Miasta Orzesze;



• określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi. 

Protokół zawarty jest w załączniku Nr 1 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez 
gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

d) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

e) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas 
nienazwanej w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas nienazwanej w 
Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

f) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach na terenie Miasta 
Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna 

Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Teresa Potysz
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Kopernika
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Kopernika. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Pocztowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Pocztowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 
nieruchomości położonej przy ul.Ramży
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Ramży. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 
nieruchomości położonej przy ul.Szklarskiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Szklarskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 
nieruchomości położonej przy ul.Powstańców
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Powstańców. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kurasz, Jan Spendel

7. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął LIV Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


